
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 685 af 4. juli 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Hans Christian Thoning (V). 

 

 

 

Morten Østergaard 

/ Helene Skovsted 

  

1. august 2014 
J.nr.  

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 685
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om der vil være nogen lovgivningsmæssige barrierer – her-

under EU-mæssige – for at lade fritidsboliger være omfattet af bestemmelsen i elafgiftslo-

vens § 6, således at fritidsboliger på samme måde som helårsboliger skal betale en lavere 

PSO-afgift på elforbrug, der ligger over 4.000 kwh om året? 
 

Svar 

Besvarelsen af spørgsmålet har grundet ferie desværre ikke kunnet udarbejdes inden for 

den fastsatte tidsfrist. Endelig besvarelse af spørgsmålet vil blive fremsendt snarest mu-

ligt. 
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